
 
 
 

Dagordning styrelsemöte 7/2024 

 

Tid: 8 augusti 2024 kl. 19.00 

Plats: Teams 

 

Närvarande: Mats Wicander, Jan Helgesson, Maria Blomkvist, Agge Pettersson, Solveig 

Marklund, Martina Berglund, Robin Arnmark, Palle Werdelin 

 

Frånvarande: Marie Ellinge 

 

Gråade punkter behandlades inte 

 

1.Mötet öppnas.  

Ordförande Mats öppnade mötet och hälsade alla välkomna 

 

2. Val av Sekreterare och Justerare för mötet 

Sekreterare: Maritha 

Justerare: Janne 

 

3.Fastställande av dagordning 

Dagordningen godkändes 

 

4. Föregående protokoll 

Fg protokoll är utskickat 

 

5. Rapporter 

A. Ledningens rapport, MW, MN 

Inkommen protest mot hur hare framförts under SM samt att hund vänt på huvudet i ett 

av loppen under SM har besvarats. 

FS svar: Vi ändrar inte ett domslut med mindre än att det i efterhand framkommer att 

det förelåg tekniska fel i loppet och så är inte fallet i aktuellt lopp. 

Hundarna får vrida på huvudet men inte göra utfall som hindrar en annan hund. 

  

B. Tävlingsansvarig, MW, MB 

-2 skaderapporter har inkommit, en från Borås tävling den 1/6 och en från Västerås SM-

veckan. Vi ska se över blanketten för skaderapportering. 

 

C. Framtidsgruppen, JH 

- På ordförandeträffen under SM-veckan beslutades att lägga ned framtidsgruppen i dess 

nuvarande form. Sällskapen jobbar själva vidare med aktiviteter för att öka intresset för 

sporten och få fler medlemmar. Ett exempel som lyftes på träffen var att sällskapen kan 

spela in kortare filmer som kan spridas på exvis sociala medier. 

 

D. Banansvarig, PW 

De banor som har fått åtgärdspunkter har åtgärdat dem 

 

E. Hemside- och kommunikationsansvarig, AP 

Caroline kommer att få alla protokoll för att publicera dem på hemsidan 

 

 

 



 
 
 

F. Registeransvarig tävling/resultat, MW 

Mats tar kontakt med Jinny efter säsongen är över och gör en planering för introduktion i 

klassning för henne. 

 

G. Registeransvarig registrering nya hundar, AP, MB 

Agge jobbar på en manual för hur man registrerar in nya hundar i vårt register 

 

H. GDPR-ansvarig, MN 

Dokument som strider mot GDPR deletas allt eftersom 

 

I. Utbildningsansvarig, ME 

 

J. Domaransvarig, MW 

Flera personer har blivit godkända som tävlingsdomare, en uppdaterad domarlista är 

framtagen och publiceras på hemsidan. 

-7HS har meddelat att Monica Hagberg, Martina Berglund samt Jessica Bolander är 

utsedda till B-domare 

-GHS har meddelat att Isabella Ståhl och Elizabeth Gehöör är utsedda till B-domare 

 

6. Styrelsens arbete 

 

6a. SM 2024 JH 

-Utvärdering SM, VHS genomförde SM-veckan på ett utomordentligt bra sätt med 

trevliga aktiviteter dag och kväll och en väldigt bra bana. 

 

SM 2025 

7HS står som arrangör för nästa års SM. Maria Blomkvist kommer att agera bollplank till 

7HS. 

 

7. Ekonomisk rapport.  

176 200 i kassan 

 

8. Skrivelser  

8.7.2/2024 Förslag på hur SHCF kan stötta medlemmar utan bana, L Klöfver 

Förslaget innebär att sällskap utan egen bana överför träningsavgiften som deras 

medlemmar betalar till SHCF. Sedan tar SHCF över ansvaret att kompensera de klubbar 

som har hundar som tränar på andra banor. 

SFS svar: FS uppmanar skribenten att inkomma med en motion till nästa kongress. 

 

8.7.3/2024 Protest mot domarens beslut 2024-07-23 Västerås, H&K Lius 

I skrivelsen protesterar skribenterna mot hur beslut för lopp 9 i tik-SM togs. 

FS svar: Det var olyckligt att haratrappen lossnade och att det stod klart för domaren 

efter att prisutdelningen hade ägt rum. Dock gäller beslutet som togs av domaren vilket 

det finns stöd för i regelverket, E11. 

 

 

 

 

 

 



 
 
 

8.7.4/2024 Skrivelse ang träning av unghund, C Vånsjö 

Två medlemmar i SkeHk, som också är aktiva som funktionärer inom Lure Coursing, har 

tränat sin unghund med släphare och har efter det fått en skrivelse från Svenska 

Vinthundsklubben (SvVk). SvVk menar att medlemmarna har tränat sin hund i strid mot 

de regler som SvVk/SKK har och hävdar att SHCF inte har tillstånd att ”släppa hund på 

trasa under förbudstiden”. 

FS svar: SHCFs regelverk säger att man inte får träna hund på bana efter fast installerad 

haratrapp före 12 månaders ålder. Släphare är inte en fast installerad haratrapp, dvs den 

är inte monterad på räls. Vad gäller tillstånd för att ”släppa hund under förbudstid” så 

säger lagen: Mellan den 1 mars och den 20 augusti får din hund inte springa lös i naturen 

eftersom många vilda djur har ungar under den perioden. Du ska då hålla din hund 

kopplad eller under samma kontroll som om den vore kopplad. Det är hundägaren själv 

som ansvarar för att ens hund inte stör de vilda djuren och dess ungar, inte SHCF. 

FS bedömning är att hundägaren i detta fall inte gjort något fel. 

 

8.7.5/2024 Skrivelse gällande oro för viktiga frågor som rör hundkapplöpningen 

i Sverige, L Holmström 

I skrivelsen menar skribenten om att det finns en inkonsekvens i hur regelverket 

tillämpas. Vidare menar denne att det förekommer kvalitetsbrister på banor samt att 

Greyhoundloppen ofta läggs sent på dagen vilket innebär orättvisa för rasen. Skribenten 

lyfter också att det förekommer negativt tal om varandra inom sporten. Till sist påtalar 

skribenten att vissa grundläggande ordningsregler måste följas och att SHCF har problem 

med att hålla webbplats och tävlingsanmälningssidor uppdaterade.  

FS svar: För att vi ska kunna besvara skrivelsen på ett adekvat sätt måste skribenten 

inkomma med konkreta exempel på specifika fall.  

 

9. Övriga frågor 

-Vår dataplattform är omodernt och för att säkerställa all data så behöver vi se oss om efter 
en ny plattform. Mats, Agge och Maria börjar jobba med frågan och ta fram förslag. 
-Förbundet kommer att skicka en blomma till Hanne Anderséns begravning 
 

10. Kalendarium 

Nästa möte blir den 29 augusti kl 19.00 
 

 

11. Mötets avslutande 

Mats tackade alla för ett bra möte och avslutade mötet 


